
Zápis z jednání školské rady při ZŠ a MŠ Regionu Karlovarský venkov  

Den: 21.5.2025 od 16 hodin 

Přítomni: Ladislav Ludvík, Stefana Švecová, Mgr. Marie Loulová, Mgr. Martin Tichý, Ing. 

Petra Poláková, Dita Janouškovcová, Kateřina Pechová 

Omluveni: 

Zapisovatel záznamu šk. rady: Mgr. Marie Loulová 

 

Program: 1. Zahájení školské rady  

    - dobré zprávy, povedenosti, ocenění, poděkování  

   2. Provozní část 

    - informace ŘŠ 

    - plánované akce školy 

   3. Diskuze, různé 

   5. Seznámení se zápisem, zakončení šk. rady 

    - usnesení 

1. Dobré zprávy, povedenosti, ocenění, poděkování za: 

- vzdělávací cyklus ve Světě záchranářů 

- cyklus besed s PČR (Mgr. L. Machalová) 

- cyklus besed o dospívání (Mgr. M. Gernerová) 

- návštěvy Becherovy vily, besedy v knihovně, výstava Werich 120 

- spolupráci s vedením praxe ( k dnešnímu dni celkem 8 zájemců) 

- jednání se ZZ žáků, sportovní den, exkurzeTerezín, ZOO Plzeň 

- dny otevřených dveří v ZŠ, návštěvy předškoláků MŠ v ZŠ, zápis do I. tříd 

- plavání MŠ, ŠvP MŠ, karneval, divadelní představení Kvítek Vítek, 

- kurz pro předškoláky, schůzky se ZZ předškoláků 

- akce ŠD (maškarní rej, Masopust, experimentování, projekt Kniha, vynášení 

Morany, schodoběh, Otovice mají talent, Velikonoce, putování za velikonočním 

zajícem v ŠD) 

- badatelské výpravy, příměstský tábor (SVČ) aj. 

 

2. Informace ŘŠ 

Zápisy do MŠ na školní rok 2025/26  

Otovice, Hájek, Sadov – přijato celkem 23 dětí 

Zápisy do 1. ročníku na školní rok 2025/26 

ZŠ Otovice 12 žáků 

ZŠ Sadov  10 žáků 

Přijímací řízení na SŠ – žáci devátého ročníku měli vysokou úspěšnost. V 1. kole bylo 

přijato 21 žáků z 23.  

 



Ředitelské volno – z důvodu stavebních úprav v MŠ Hájku (24.6.) a ZŠ Sadově (25.6.) 

 

Primirest – firma na stravování – přechod od 1.9., stávající zaměstnanci zůstanou na našem 

pracovišti, jejich mzdy zachovány (smluvně ošetřeno). 

  Výběr ze 2 jídel (ZŠ) + cizí strávníci – čipový systém (pořízený na náklady firmy), 

MŠ 1 jídlo. Od 10/2025 svačinky  

  Pozn.: škole ubude agenda, sledování nových předpisů (spotřební koš – od 9/25),    

řešení zastupitelnosti, BOZP zaměstnanců, kontroly, dlužníci 

  Zřizovatel pořídí služební auto na převoz stravy. Kuchyň Otovice bude vybavena  

  multifunkční pánví (nákup). Ceny obědů stoupnou cca o 1-2 Kč u žáků, ceny pro cizí  

  strávníky budou ve stejné výši, cena obědů pro zaměstnance se zvýší na cca 90,-Kč  

 

Předávání účetnictví externí firmě  

Zrušení KPD – již neplní svou funkci a význam. Peníze budou vyčerpány za školní akce do 

konce školního roku. 

 

 

Seznámení se zápisem ze školské rady, zakončení rady 

 

Školská rada schválila program jednání, projednala a vzala na vědomí body programu. 

 

Zápis provedla: Mgr. Marie Loulová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


